
Protokół nr 13/2017 
posiedzenia 

Komisji Budżetu i Finansów 

w dniu 27 września 2017 r., w godz. 13
00

 – 15
15

 

w Starostwie Powiatowym w Białogardzie 
  

 W posiedzeniu uczestniczyły osoby wykazane na liście obecności, co przedstawia 

załącznik nr 1. 

 Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów – Jerzy Żuk otworzył posiedzenie 

Komisji oraz zaproponował następujący porządek obrad: 

  

1. Przyjęcie porządku obrad. 

2. Przyjecie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

3. Zaopiniowanie projektów uchwał na XXXIX Sesję Rady Powiatu w Białogardzie.  

4. Wolne wnioski i zapytania. 

5. Zamknięcie posiedzenia Komisji. 

  

 

Ad.1 
 Członkowie Komisji Budżetu i Finansów zapoznali się z proponowanym 

porządkiem obrad. 
  
 
 Ad.2 
 Członkowie Komisji Budżetu i Finansów jednogłośnie przyjęli protokół  

nr 12/2017 z dnia 28 sierpnia 2017 roku. 

 

 

Ad.3 

Komisja Budżetu i Finansów zaopiniowała następujące projekty uchwał Rady Powiatu  

w Białogardzie na XXXIX Sesję Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie: 

 

a) stwierdzenia przekształcenia Szkoły Podstawowej Specjalnej wchodzącej  

w skład Zespołu Szkół Specjalnych im. Jana Pawła II w Białogardzie, co przedstawia 

załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów - Jerzy Żuk zapoznał członków Komisji  

z projektem uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia Szkoły Podstawowej Specjalnej 

wchodzącej w skład Zespołu Szkół Specjalnych im. Jana Pawła II w Białogardzie. 

Członkowie Komisji Budżetu i Finansów  Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili żadnych 

uwag do przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie 

stwierdzenia przekształcenia Szkoły Podstawowej Specjalnej wchodzącej w skład Zespołu 

Szkół Specjalnych im. Jana Pawła II w Białogardzie. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów - Jerzy Żuk poddał pod głosowanie członkom 

Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie stwierdzenia 

przekształcenia Szkoły Podstawowej Specjalnej wchodzącej w skład Zespołu Szkół 

Specjalnych im. Jana Pawła II w Białogardzie. 

 

Komisja Budżetu i Finansów jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

Rady Powiatu w sprawie stwierdzenia przekształcenia Szkoły Podstawowej Specjalnej 

wchodzącej w skład Zespołu Szkół Specjalnych im. Jana Pawła II w Białogardzie,  

w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 



b) stwierdzenia przekształcenia Szkoły Specjalnej Przysposabiającej do Pracy 

wchodzącej w skład Zespołu Szkół Specjalnych im. Jana Pawła II w Białogardzie,  

co przedstawia załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów - Jerzy Żuk zapoznał członków Komisji  

z projektem uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia Szkoły Specjalnej 

Przysposabiającej do Pracy wchodzącej w skład Zespołu Szkół Specjalnych im. Jana Pawła II 

w Białogardzie. 

Członkowie Komisji Budżetu i Finansów  Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili żadnych 

uwag do przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie 

stwierdzenia przekształcenia Szkoły Specjalnej Przysposabiającej do Pracy wchodzącej  

w skład Zespołu Szkół Specjalnych im. Jana Pawła II w Białogardzie. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów - Jerzy Żuk poddał pod głosowanie członkom 

Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie stwierdzenia 

przekształcenia Szkoły Specjalnej Przysposabiającej do Pracy wchodzącej w skład Zespołu 

Szkół Specjalnych im. Jana Pawła II w Białogardzie. 

 

Komisja Budżetu i Finansów jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

Rady Powiatu w sprawie stwierdzenia przekształcenia Szkoły Specjalnej 

Przysposabiającej do Pracy wchodzącej w skład Zespołu Szkół Specjalnych im. Jana 

Pawła II w Białogardzie, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 3 do niniejszego 

protokołu. 

 

c) stwierdzenia przekształcenia Policealnej Szkoły dla Dorosłych w Białogardzie 

wchodzącej w skład Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnej w Białogardzie, co przedstawia 

załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów - Jerzy Żuk zapoznał członków Komisji  

z projektem uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia Policealnej Szkoły dla 

Dorosłych w Białogardzie wchodzącej w skład Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnej  

w Białogardzie. 

Od tej chwili w posiedzeniu Komisji udział bierze pięciu członków Komisji. 

Członek Komisji – Anna Kodź zapytała, jak można przekształcać szkołę, która nie 

funkcjonuje. Uważa, że powinno się ją wykreślić. 

Naczelnik Wydziały Edukacji, Kultury, Turystyki i Promocji – Ewa Popławska 

poinformowała, że są to szkoły publiczne, które działają na innych zasadach niż szkoły 

niepubliczne. Na wniosek Dyrektora ZSP została taka szkoła utworzona. W związku  

z powyższym uchwałą Rady została powołana szkoła Policealna dla Dorosłych. Było 

pozyskanych kilka osób ale okazało się, że z dniem 1 września te osoby zrezygnowały.  

W związku z czym szkoła nie rozpoczęła działalności. Szkoła ta znajduje się w sieci szkół  

i do momentu kiedy nie zostanie zlikwidowana obowiązuje w sieci. Szkoła ta została również  

zawarta w uchwale dostosowawczej do reformy ustroju szkolnego. W związku z powyższym 

wykonując kolejne uchwały porządkujące również ta szkolę należało przekształcić. Dodała, 

że podobna sytuacja jest w ZSP w Tychowie. Dotyczy szkoły zawodowej do której również 

nie dokonano naboru.    

Członkowie Komisji Budżetu i Finansów  Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili innych 

uwag do przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie 

stwierdzenia przekształcenia Policealnej Szkoły dla Dorosłych w Białogardzie wchodzącej  

w skład Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnej w Białogardzie. 

 



Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów - Jerzy Żuk poddał pod głosowanie członkom 

Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie stwierdzenia 

przekształcenia Policealnej Szkoły dla Dorosłych w Białogardzie wchodzącej w skład 

Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnej w Białogardzie. 

 

Komisja Budżetu i Finansów jednogłośnie większością głosów (za – 4 głosy, przeciw – 0 

głosów, wstrzymujący – 1 głos) zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie 

stwierdzenia przekształcenia Policealnej Szkoły dla Dorosłych w Białogardzie 

wchodzącej w skład Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnej w Białogardzie, w brzmieniu jak 

przedstawia załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

d) stwierdzenia przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej funkcjonującej  

w strukturze organizacyjnej Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Białogardzie  

w Branżową Szkołę I Stopnia Nr 1 w Białogardzie, co przedstawia załącznik nr 5  

do niniejszego protokołu.  

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów - Jerzy Żuk zapoznał członków Komisji  

z projektem uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej 

funkcjonującej w strukturze organizacyjnej Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych  

w Białogardzie w Branżową Szkołę I Stopnia Nr 1 w Białogardzie. 

Członkowie Komisji Budżetu i Finansów  Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili żadnych 

uwag do przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie 

stwierdzenia przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej funkcjonującej w strukturze 

organizacyjnej Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Białogardzie w Branżową Szkołę I 

Stopnia Nr 1 w Białogardzie. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów - Jerzy Żuk poddał pod głosowanie członkom 

Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie stwierdzenia 

przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej funkcjonującej w strukturze organizacyjnej 

Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Białogardzie w Branżową Szkołę I Stopnia Nr 1  

w Białogardzie. 

 

Komisja Budżetu i Finansów jednogłośnie większością głosów (za – 4 głosy, przeciw – 0 

głosów, wstrzymujący – 1 głos) zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie 

stwierdzenia przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej funkcjonującej  

w strukturze organizacyjnej Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Białogardzie  

w Branżową Szkołę I Stopnia Nr 1 w Białogardzie, w brzmieniu jak przedstawia 

załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

 

e) stwierdzenia przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej funkcjonującej  

w strukturze organizacyjnej Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych im. prof. Jana 

Radomskiego w Tychowie w Branżową Szkołę I Stopnia w Tychowie, co przedstawia 

załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.  

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów - Jerzy Żuk zapoznał członków Komisji  

z projektem uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej 

funkcjonującej w strukturze organizacyjnej Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych im. prof. Jana 

Radomskiego w Tychowie w Branżową Szkołę I Stopnia w Tychowie. 

Członkowie Komisji Budżetu i Finansów  Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili żadnych 

uwag do przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie 

stwierdzenia przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej funkcjonującej w strukturze 

organizacyjnej Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych im. prof. Jana Radomskiego w Tychowie 

w Branżową Szkołę I Stopnia w Tychowie. 



Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów - Jerzy Żuk poddał pod głosowanie członkom 

Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie stwierdzenia 

przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej funkcjonującej w strukturze organizacyjnej 

Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych im. prof. Jana Radomskiego w Tychowie w Branżową 

Szkołę I Stopnia w Tychowie. 

 

Komisja Budżetu i Finansów jednogłośnie większością głosów (za – 4 głosy, przeciw – 0 

głosów, wstrzymujący – 1 głos) zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie 

stwierdzenia przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej funkcjonującej  

w strukturze organizacyjnej Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych im. prof. Jana 

Radomskiego w Tychowie w Branżową Szkołę I Stopnia w Tychowie, w brzmieniu jak 

przedstawia załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

 

 f) informaji o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Białogardzkiego  

za pierwsze półrocze 2017 roku, co przedstawia załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.  
 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów  - Jerzy Żuk zapoznał członków Komisji  

z pozytywną opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie informacji o przebiegu 

wykonania budżetu Powiatu Białogardzkiego za pierwsze półrocze 2017 roku oraz informaji 

o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Białogardzkiego za pierwsze 

półrocze 2017 roku – załacznik nr 8. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zapoznał członków Komisji z projektem uchwały  

w sprawie informaji o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Białogardzkiego za pierwsze 

półrocze 2017 roku.  

Członek Komisji – Adam Kołacki stwierdził, że RIO sprawdza tylko słupki i liczby a nie na 

co się wydatkuje lub na co przeznacza środki finansowe. Na co zostało wydane i czy zostało 

sensownie wydane to oni tego nie oceniają to ocenia Rada Powiatu. Dlatego będzie jego głos 

przeciw.  

Przewodniczący Rady a zarazem członek Komisji – Henryk Budzyła stwierdził, że radny 

Adam Kołacki zaprzecza sam sobie bo wie doskonale na jakiej zasadzie funkcjonuje budżet. 

Oświadczył, że budżet zaczyna się od planowania i następnie od jego przyjęcia, które odbywa 

się zawsze na koniec br. Stwierdził, że budżetu, który jest obecnie omawiany został przyjęty 

większością głosów przez Radę. Oświadczył, że nie zgadza się z radnym, który mówi,  

że to tylko cyfry. Stwierdził, że cyfry wynikają z określonych działań a działania to są plany, 

które były realizowane po zatwierdzeniu budżetu. Budżet został przyjęty większością głosów 

i realizowany w oparciu o zadania finansowe.  

Członek Komisji – Adam Kołacki stwierdził, że retoryka przedstawiona przez 

Przewodniczącego miałaby sens, gdyby budżet był przyjęty przez wszystkich radnych.  

Przewodniczący Rady a zarazem członek Komisji – Henryk Budzyła nie zgodził się  

ze swoim przedmówcą. Uważa, że budżet został zatwierdzony i Rada powinna się zgodzić  

na taką formę uchwalonego budżetu.  

Członek Komisji – Adam Kołacki zgodził się z Przewodniczącym. Jednak uważa,  

że w podsumowaniu budżetu radni mają prawo głosować przeciw.  

Przewodniczący Rady a zarazem członek Komisji – Henryk Budzyła zgodził się ze swoim 

przedmówcą.  

Członek Komisji – Adam Kołacki następnie odniósł się do Sesji Nadzwyczajnej. 

Oświadczył, że mieszkańcy bali się przyjść na sesję, żeby nie stracić pracy. Uważa, że jest to 

sytuacja niedopuszczalna w obecnych czasach i że tak nie powinno być.   

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że RIO przedstawia opinię ponieważ 

procedura tego wymaga. 

 



Wicestarosta – Piotr Pakuszto oświadczył, że omawiany projekt uchwały dotyczy 

głosowania nad wykonaniem założeń które Rada większością przyjęła. W obecnej chwili jest 

tylko kwestia odniesienia się czy to sprawozdanie zawiera wykonanie założeń. Do tego Rada 

powinna się odnieść a nie do tego czy dany punkt w budżecie jest dobrym wydatkiem czy nie. 

Zgodził się z radnym odnośnie opinii. Opinia nie jest oceną przebiegu wykonania budżetu 

tylko jest informacją o przebiegu wykonania budżetu za I półrocze.  

Członek Komisji – Adam Kołacki stwierdził, że przeważnie się wstrzymuje podczas 

głosowania nad zmianami budżetu. Dodał, że z niektórymi zapisami się nie zgadza.  

Członkowie Komisji Budżetu i Finansów  Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili innych 

uwag do przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie informaji 

o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Białogardzkiego za pierwsze półrocze 2017 roku. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów  - Jerzy Żuk poddał pod głosowanie członkom 

Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie informaji o przebiegu 

wykonania budżetu Powiatu Białogardzkiego za pierwsze półrocze 2017 roku. 
 

Komisja Budżetu i Finansów  większością głosów (za 3 głosy, przeciw - 0 głosów, 

wstrzymujące – 2 głosy) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu  

w sprawie informaji o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Białogardzkiego  

za pierwsze półrocze 2017 roku, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 7 do 

niniejszego protokołu. 

 

g) informaji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej Powiatu 

Białogardzkiego za pierwsze półrocze 2017 roku, co przedstawia załącznik nr 9 

do niniejszego protokołu.  
 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zapoznał członków Komisji z projektem uchwały  

w sprawie informaji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej Powiatu 

Białogardzkiego za pierwsze półrocze 2017 roku.  

Członkowie Komisji Budżetu i Finansów  Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili żadnych 

uwag do przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie informaji 

o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Białogardzkiego za pierwsze 

półrocze 2017 roku. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów  - Jerzy Żuk poddał pod głosowanie członkom 

Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie informaji o kształtowaniu 

się wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Białogardzkiego za pierwsze półrocze 2017 

roku. 
 

Komisja Budżetu i Finansów większością głosów (za 3 głosy, przeciw - 0 głosów, 

wstrzymujące – 2 głosy) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu  

w sprawie informaji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej Powiatu 

Białogardzkiego za pierwsze półrocze 2017 roku, w brzmieniu jak przedstawia załącznik 

nr 9 do niniejszego protokołu. 

 

h) zmieniająca uchwałę budżetową na rok 2017, co przedstawia załącznik nr 10 do 

niniejszego protokołu.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że do w/w projektu uchwały podczas 

posiedzenia Sesji zostanie zgłoszona autopoprawka. Poprosił Skarbnik Powiatu o zapoznacie 

radnych z autopoprawką. 

Skarbnik Powiatu – Elżbieta Florek zapoznała członków Zarządu z treścią autopoprawki  

do projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie zmieniającej uchwałę budżetową na rok 

2017, co przedstawia załącznik nr 11 do  niniejszego protokołu.  

 



M.in. poinformowała, że należy przyjąć do budżetu kwotę w wysokości 24.547 zł, którą 

przekazał PFRON na wykonanie platformy pionowej do transportu osób niepełnosprawnych 

w PUP w Białogardzie. Dodała, że cały koszt przedsięwzięcia wynosi 99.547 zł, z czego 

Powiat zabezpieczył w budżecie kwotę w wysokości 75.000 zł.  

Członek Komisji – Adam Kołacki zapytał o windę i czy jest używania czy koniecznie trzeba 

ją wymieniać. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że jest to podnośnik. Oświadczył,  

że w budynku administracji publicznej musi być dostęp dla osoby niepełnosprawnej.  

Członek Komisji – Adam Kołacki zapytał jak wybrano firmę. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że jeszcze nie wybrano. Najpierw 

należy wykonać kosztorys a następnie zabezpieczyć środki finansowe w budżecie na 

powyższe przedsięwzięcie i przeprowadzić postępowanie.  

Wicestarosta – Piotr Pakuszto poinformował, że przedmiot zamówienia jest poniżej wartości 

30.000 euro czyli można wybrać  na zasadzie ceny. 

Członek Komisji – Adam Kołacki uważa, że rozpoznanie można byłoby zrobić. 

Skarbnik Powiatu – Elżbieta Florek oświadczyła, że z jej wiedzy wynika, iż rozpoznanie 

było zrobione i dlatego kwota 75.000 zł była niewystarczająca. Dyrektor wnioskował do 

PFRON o uzyskanie dofinansowania i go uzyskał. Stwierdziła, że kwota ogólna tj. 99.547 zł 

powinna zabezpieczyć przedsięwzięcie.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że jest problem z mechanizmem, 

którego już nie produkują.  

Członek Komisji – Adam Kołacki stwierdził, że do niego nie dociera to, że nie można 

znaleźć na rynku firmy, która mogłaby wyremontować takie urządzenie.   

 

W tej chwil Starosta Białogardzki odbył rozmowę telefoniczną z zastępcą Dyrektora PUP  

w sprawie naprawy platformy pionowej. 

 

Zastępca Dyrektora PUP w Białogardzie – Lucjan Sieradzki poinformował, że winda się 

zepsuła i na wniosek firma Pilawa miała naprawić. Niestety nie dało się ponieważ jest to 

przestarzałe urządzenie i nie ma części do tego typu urządzenia i dlatego zostało wyłączone  

z użytkowania.    

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zapytał, czy obudowa, która jest zostanie czy będzie 

inna w to miejsce.  

Zastępca Dyrektora PUP w Białogardzie – Lucjan Sieradzki poinformował, że będzie 

wszystko nowe dlatego, że obecnie są lepsze i konstrukcja windy jest inna. Łącznie  

z obudową będzie wszystko nowe. 

Członek Komisji – Adam Kołacki zapytał, czy w Polsce jest tylko ta jedna firma czy też inne 

i czy były zapytania do innych firm.  

Zastępca Dyrektora PUP w Białogardzie – Lucjan Sieradzki oświadczył, że na obecną 

chwilę nie było podstaw o zadawanie pytań, ponieważ najpierw musi mieć zabezpieczone 

finansowanie. Dodał, że ma przygotowane zaproszenie do złożenia ofert. Zaproszenie 

zostanie wysłane do dwóch – trzech firm.   

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zapytał, czy to była jednana firma, która zobowiązała 

się naprawić windę. 

Zastępca Dyrektora PUP w Białogardzie – Lucjan Sieradzki poinformował, że firma Pilawa 

montowała tą windę i do tej firmy PUP wystosował zapytanie. 

Członek Komisji – Adam Kołacki stwierdził, że by zgłosił się najpierw do firmy, która 

montowała windę. Ale jeśli nie są w stanie naprawić to wdrożyłby plan oszczędnościowy 

czyli zwróciłby się do innych firm. Jeśli by te firmy również stwierdziły że nie są w stanie 

naprawić to wtedy rozpocząłby nową procedurę przetargową na montaż nowej windy. 

Oświadczył, że jest przeciw montowania nowej windy bez przeprowadzenia zapytań do 

innych. Uważa, że szkoda pieniędzy. Powiatu na to nie stać.  



Dodał, że jest wielu producentów urządzeń dźwigowych, których warto zapytać.   

Zastępca Dyrektora PUP w Białogardzie – Lucjan Sieradzki oświadczył, że taką informacje 

otrzymał od firmy Pilawy.  

 

W tej chwili została zakończona rozmowa telefoniczna z Zastępcą Dyrektora PUP  

w Białogardzie. 

 

Członek Komisji – Adam Kołacki uważa, że należy się zwrócić do innej firmy, która 

produkuje urządzenia dźwigowe i warto się zapytać. Stwierdził, że należy wystąpić do 

przynajmniej trzech producentów z zapytaniem o naprawę. Następnie zgłosił wniosek:  

„aby Starosta Białogardzki zobowiązał Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Białogardzie  

do wystąpienia do firm w celu naprawy windy w PUP”.  

Członek Komisji – Adam Kołacki zapytał, ile osób pracuje w Wydziale PB. 

Skarbnik Powiatu – Elżbieta Florek poinformowała, że razem z nią i kasjerką osiem osób.   

Członek Komisji – Adam Kołacki oświadczył, że w dalszym ciągu uważa, że dobrze byłoby 

aby opłaty z komunikacji były w kasie Starostwa. 

Skarbnik Powiatu – Elżbieta Florek poinformowała, że 2 października br. będzie taka 

możliwość.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poprosił Skarbnik o przedstawienie projektu uchwały 

zmieniająca uchwałę budżetową na rok 2017. 

Skarbnik Powiatu – Elżbieta Florek zapoznał członków Komisji z projektem uchwały. 

Poinformowała, że po stronie dochodów i wydatków zmienia się poprzez wzrost dochodów  

i wydatków o kwotę 5.147.057,92 zł. Część zmian dotyczy dochodów wypracowanych przez 

jednostki, które nie były planowane albo były zaplanowane w niższej wysokości. ZDP  

w Białogardzie wykonał dochody o 30.900,00 zł więcej niż było to planowane. Podobna 

sytuacja jest w ZSP w Białogardzie – proponuje zwiększenie dochodów i wydatków o kwotę 

3.920,21 zł a w Starostwie z tyt. czynszu dzierżawnego o kwotę 31.031 zł. Istotną zmianą  

w projekcie budżetu jest wpisanie 100.000 zł z tytułu dotacji celowej uzyskanej od Ministra 

Obrony Narodowej na realizację zadania pn. „Program Informatyczne zielone garnizony”. 

Zadanie to finansowane jest w 80 % środkami z dotacji. Program realizowany przez ZSP  

w Białogardzie.  

Członek Komisji – Anna Kodź zapytała, dlaczego w ZSP w Białogardzie nie w ZSP  

w Tychowie. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że w ZSP w Tychowie nie ma klasy  

o kierunku informatycznym. W ZSP w Białogardzie jest klasa o kierunku Technik 

Informatyk. 

Skarbnik Powiatu – Elżbieta Florek poinformowała, że w projekcie uchwały po stronie 

dochodów i wydatków ujęte są trzy programy, które są realizowane z udziałem śródków  

z UE. Następnie omówiła finansowanie programów. Dodała, że dla Komendy Powiatowej 

Państwowej Straży Pożarnej w Białogardzie zostało dokonane zwiększenie wydatków  

ze środków Powiatu w kwocie 25.000,00 zł, z przeznaczeniem na zakup kamery 

termowizyjnej na potrzeby działań ratowniczo-gaśniczych natomiast dla Zarządu Dróg 

Powiatowych zostało dokonane zwiększenie wydatków w kwocie 45.108,78 zł  

z przeznaczeniem na zakup pługa odśnieżnego i posypywarki z jednoczesnym przesunięciem 

środków na przedmiotowe zakupy z zadania inwestycyjnego dotyczącego zakupu koparko - 

ładowarki. Największa zmiana po stronie dochodów i wydatków tj. 4.741.587,68 zł, została 

przeznaczona na podwyższenie kapitału zakładowego spółki RCM W Białogardzie sp. z o.o. 

Jest to wysokość nakładów księgowych poniesionych na budowę niezakończonej inwestycji. 

Zostało to wpisane po stronie dochodów czyli Spółka zostanie zobligowana do tego aby 

rozliczyła się z Powiatem.  

Członek Komisji – Rajmund Wasiak zapytał, co z zakończeniem budowy bloku 

operacyjnego.  



Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że jest umowa pomiędzy Spółką 

RCM a Spółką CD na prowadzenie szpitala. Jednym z zapasów umowy jest to, że Sp. CD ma 

doprowadzić do wymogów, które wynikają z Rozporządzenia Ministra Zdrowia.  

To rozporządzenie reguluje termin dostosowania wszystkich szpitali do wymogów do końca 

grudnia 2017 roku. W umowie Sp. CD zobowiązała się do wykonania bloku operacyjnego. 

Dodał, że Sp. CD poniosła w tym roku nakłady na zamknięcie stanu surowego. Przypomniał,  

że Powiat zakończył i rozliczy inwestycję w 2014 roku z wykonawcą na kwotę o której 

mówiła Skarbnik Powiatu. W umowie Sp. CD podpisując umowę zobowiązała się również do 

dostosowania szpitala do wymogów Rozporządzenia Ministra. Jeśli ktoś nie spełni wymogów 

to zostanie taki szpital wpisany do rejestru Wojewody zakładów nie odpowiadających 

wymogom. Dodał, że Minister pracuje nad zmianą terminu dostosowania wymogów. Celem 

Sp. CD jest jak najszybsze przeniesienie działalności do jednego obiektu przy ul. Chopina. 

Warunkiem jest ukończenie bloku operacyjnego. 

Członek Komisji – Adam Kołacki stwierdził, że Sp. CD poniesie koszty na wybudowanie  

i uruchomienie bloku operacyjnego. Następnie zapytał, kogo to będzie blok operacyjny, kogo 

to będzie własność.  

Skarbnik Powiatu – Elżbieta Florek poinformowała, że własność właściciela gruntów.  

Członek Komisji – Adam Kołacki zapytał ile Sp. CD zainwestowała w budowę bloku 

operacyjnego.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że około 300.000 zł. Sp. CD miała 

umowę z Panem Pulikowskiemu na zamknięcie stanu surowego. A w tej chwili Firma CD 

podpisała umowę z tym samym projektantem na przeprojektowaniem wnętrza: 3 sale 

operacyjne, sale wybrudzeń i zaplecze. Mają wycenę i w tej chwili rozpytują inne firmy, które 

by wykonały roboty za mniejsze pieniądze. Firmy się ze sobą rozliczają to jest poza 

powiatem. 

Członek Komisji – Anna Kodź zapytała, ile Powiat do końca br. dopłaci do szkół 

ponadgimnazjalnych.   

Skarbnik Powiatu – Elżbieta Florek poinformowała, że taką informacje może przedstawić  

w przyszłym roku po zamknięciu budżetu.  

Członek Komisji – Anna Kodź zapytała o faktury za energię, które wpłynęły do ZSP  

w Białogardzie za poprzednie lata. 

Skarbnik Powiatu – Elżbieta Florek poinformowała, że nie przychodziły faktury obciążające. 

Został zmieniony operator i to są opłaty stały stałe i opłaty za zużycie. Opłaty stałe 

przychodzą w terminach natomiast za zużycie nie.  Omówiła powyższą sytuację.  

Członek Komisji – Anna Kodź zapytała w zamian za co Sp. CD buduje Powiatowi blok 

operacyjny i ile on będzie kosztował z wyposażeniem. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że Sp. CD nie buduje Powiatowi 

bloku operacyjnego. Przypomniał, że Sp. CD wydzierżawiła szpital - przedsiębiorstwo na 30 

lat i żeby to przedsiębiorstwo prowadzić musi mieć blok operacyjny. Podejmując się 

dzierżawy na 30 lat Sp. wiedziała jaka jest sytuacja, że musi dokończyć blok operacyjny 

ponieważ ten który jest nie spełnia wymogów. Podejmując się tej inwestycji i proponując 

czynsz dzierżawny dla RCM za wydzierżawienie musiała wszystko skalkulować. Sp. nie 

buduje Powiatowi, buduje po to aby spełnić wymogi i zorganizować cały szpital przy ul. 

Chopina. Oświadczył, że gdyby doszło do zerwania umowy to oczywiście poniesione nakłady 

zgodnie z umową i KC podlegają rozliczeniu czyli RCM będzie musiało te nakłady zwrócić. 

Poinformował, że koszt nie jest mu znany. 

Członek Komisji – Anna Kodź zapytała do kiedy Sp. CD ma pozwolenie na użytkowanie sali 

operacyjnej przy ul. Szpitalnej. 

Wicestarosta – Piotr Pakuszto poinformował, że zgodnie z rozporządzeniem do 31 XXII 

2017 r. Dodał, że co roku ten okres jest wydłużany.  

 

 



Członkowie Komisji Budżetu i Finansów  Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili innych 

uwag do przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie zmieniająca uchwałę 

budżetową na rok 2017 oraz do autopoprawki. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów  - Jerzy Żuk poddał pod głosowanie członkom 

Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie zmieniająca uchwałę budżetową na 

rok 2017 wraz z autopoprawką. 
 

Komisja Budżetu i Finansów jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

Rady Powiatu zmieniającej uchwałę budżetową na rok 2017 wraz z autopoprawką,  

w brzmieniu jak przedstawiają załączniki nr 10 i 11 do niniejszego protokołu. 

 

i) zmieniająca wieloletnią prognozę finansową Powiatu Białogardzkiego na lata 2017 

– 2025, co przedstawia załącznik nr 12 do niniejszego protokołu.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że do w/w projektu uchwały podczas 

posiedzenia Sesji zostanie zgłoszona autopoprawka do projektu uchwały Rady Powiatu  

w Białogardzie zmieniającej wieloletnią prognozę finansową Powiatu Białogardzkiego na lata 

2017 – 2025. Poprosił Skarbnik Powiatu o zapoznacie z autopoprawką. 

Skarbnik Powiatu – Elżbieta Florek zapoznała członków Zarządu z treścią autopoprawki do 

projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie zmieniającej wieloletnią prognozę finansową 

Powiatu Białogardzkiego na lata 2017 – 2025, co przedstawia załącznik nr 13 do  niniejszego 

protokołu. Następnie zapoznał z projektem uchwały zmieniającą wieloletnią prognozę 

finansową Powiatu Białogardzkiego na lata 2017 – 2025.  

Członkowie Komisji Budżetu i Finansów Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili żadnych 

uwag do przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie zmieniająca 

wieloletnią prognozę finansową Powiatu Białogardzkiego na lata 2017 – 2025 oraz 

autopoprawki. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów  - Jerzy Żuk poddał pod głosowanie członkom 

Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie zmieniająca wieloletnią prognozę 

finansową Powiatu Białogardzkiego na lata 2017 – 2025 wraz z autopoprawką. 
 

Komisja Budżetu i Finansów  większością głosów (za - 3 głosy, przeciw - 0 głosów, 

wstrzymujące – 2 głosy) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu 

zmieniająca wieloletnią prognozę finansową Powiatu Białogardzkiego na lata 2017 – 

2025, w brzmieniu jak przedstawiają załączniki nr 12 i 13 do niniejszego protokołu. 

 

 

Ad.4 

Członek Komisji – Adam Kołacki zapytał, co robi Pan przeniesiony do Wydziału 

Komunikacji na stanowisku pomoc administracyjna. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że w tej chwili przebywa  

na zwolnieniu lekarskim. Ma przyznany zakres obowiązków pracownika komunikacji.  

Członek Komisji – Adam Kołacki zapytał, czy jest w pełni przeszkolony. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda oświadczył, że w tej chwili przebywa na zwolnieniu 

lekarskim. 

Członek Komisji – Adam Kołacki zapytał, czy od momentu przeniesienia. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że już był w komunikacji  

i zachorował. Pan ten był zatrudniony w Starostwie na stanowisku pomoc administracyjna  

i na takim samym stanowisku został przeniesiony do komunikacji. 

Członek Komisji – Adam Kołacki oświadczyła, że otrzymała pismo dotyczące radcy Pana 

Romana Witaszka. Co to oznacza, że od 2016 roku nie jest adwokatem. 

 



Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że Roman Witaszek zgłosił wniosek 

do Izby Adwokackiej o wykreślenie go z listy adwokatów ze względu na to, że adwokat nie 

może zasiadać w organach zarządzających spółkami i w radach nadzorczych. W związku  

z powyższym zrezygnował z bycia adwokata i został przeniesiony do  izby radców prawnych. 

Wyjaśnił, że Radca Roman Witaszek zasiada w organach spółek w radach nadzorczych,  

co jest tylko możliwe jako radca prawny. W związku tym wystąpił o wykreślenie z listy 

adwokatów. 

Członek Komisji – Anna Kodź zapytała, dlaczego nigdy nie protestował jak się go 

tytułowało adwokat np. w protokółach sesji.  

Członek Komisji – Adam Kołacki zapytał, czy kancelaria radców prawnych ma dwie umowy 

ze Starostwem jeśli tak to dlaczego. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że ma dwie bo są różne zadania. 

Przewodniczący Rady a zarazem członek Komisji – Henryk Budzyła poinformował,  

że radny Andrzej Siwek zgłosił  uwagę o dokonanie zmiany zapisu w protokole Sesji. Zmiana 

dotyczy zmiany zapisu adwokat Roman Witaszek na radca prawny Roman Witaszek. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów – Jerzy Żuk poinformował o wyczerpaniu 

porządku obrad i zamknął posiedzenie Komisji. 
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